



NOTULEN

ALGEMENE LEDEN VERGADERING

20 NOVEMBER 2023

CONCEPT

Aanwezig: 33 leden.

Afmeldingen: Jessica Ruifrok, Patrick Donath, Ralph Sargent, Lidia de Vries, Dirk v.d. Werf, Suzanne Flipse, Johan Flipse, Manfred Nigbur, Seth van Leersum, Piet Ouwerkerk.

1. Opening

De voorzitter opent om 20 uur de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Hij kondigt tegelijkertijd aan dat de opzet van de ALV in de toekomst gaat veranderen, meer interactief, met als doel om meer input te krijgen van de leden.

2. Ingekomen stukken

Geen.

3. Notulen ALV van 22 mei 2023

Akkoord.

4. Financieel jaarverslag penningmeester

De penningmeester geeft een uitgebreide toelichting bij het financiële jaarverslag en het kledingplan. De eindconclusie is dat Cobu Boys er financieel heel goed voorstaat.

5. Verslag van de kascommissie

Johan van der Sluis en Sariah Engels hebben de kascontrole voor hun rekening genomen. Het proces is transparant en prettig verlopen en er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd. De kascommissie verleent décharge aan het bestuur.

6. Verkiezing leden voor de kascommissie

Johan v.d. Sluis en Sariah Engels blijven het volgende seizoen aan als leden van de kascommissie. Jacco van der Zee heeft zich opgegeven als reserve lid.

7. Herververkiezing penningmeester

Edgar Lebbink heeft zich voor de komende drie jaar opnieuw kandidaat gesteld als penningmeester en is met algemene stemmen herkozen. Dit wordt ondersteund met een stevig applaus.

8. Mededeling bestuur

- Het secretariaat jaarverslag heeft vertraging opgelopen. Iedereen krijgt het alsnog toegestuurd, tegelijk met de notulen van de ALV. Mochten er nog opmerkingen zijn stuur ze dan naar Damion .

- Er ontbreekt nog een duidelijk beleid t.a.v. de SVP. In de volgende ALV van mei 2024 wil Hien het nieuwe beleid presenteren. Vraag van Hien: is er iemand binnen de club die mee wil denken ? Het moet iemand zijn die veel op de club is en ook veel contact heeft met junioren.
Damion en Hien zijn naar een bijeenkomst over de SVP naar VV Hooglanderveen geweest. Er waren veel clubs aanwezig. Wat duidelijk naar voren kwam is dat het heel belangrijk is om een goede binding te krijgen met de leden. De bereidheid om iets te doen voor de club neemt dan toe.
Een vraag uit de zaal: waarom vallen vlaggen en kinderen rijden niet onder de SVP ? Dat is omdat dit meer teamgerichte- dan verenigingsgerichte taken zijn. De SVP moet ten goede komen aan de hele vereniging.
Hien geeft aan dat de SVP maatwerk blijft en dat het bestuur een discretionaire bevoegdheid heeft om in individuele gevallen af te wijken van het officiële SVP beleid.
- Aan het eind van het seizoen is er een vacature voor secretaris. Wie wil de plaats innemen van Lenny ?
- De samenwerking met de BSO is verlengd en uitgebreid. Zowel Cobu Boys als de BSO zijn er blij mee. Wel is opgemerkt dat kinderen rommel achter laten en ook doeltjes stuk hebben gemaakt. Henk Vlieg wil graag dat de kinderen leren om goed met de rolautomaat in het toilet om te gaan. Arie van Bommel vraagt of er iemand is die aangesproken kan worden als iets niet goed loopt. Nee, niet direct. Damion stelt voor om, als je iets ziet gebeuren, vooral zelf actie te ondernemen. Heb je klachten dan kun je die doorgeven aan Damion.
- Enkele data om in je agenda te zetten:
15 december is er een Klaverjasavond.
16 december is er een feestavond.
6 januari is er een Oliebollentoernooi.

9. Rondvraag

- **Aaldert Hofman:** miste het secretariële jaarverslag op de agenda, dit hoort wel.
Aaldert Hofman: is blij met alle jeugdspelers die de jeugd komen versterken.
Arie van Bommel: vraagt hoe het geregeld is met de keuring van de velden op vrijdag. Hij mist duidelijke afspraken. Dit n.a.v. van zaterdag 18 november. De velden waren toen nauwelijks bespeelbaar vanwege het slechte weer. Volgens Damion was het een speciaal geval. 's Morgens was het prima weer om te voetballen, later veel regen.
- **Hans Wijkhuizen:** de opbrengsten van de Grote Club Actie en de RABO actie waren toch bedoeld om nieuw meubilair aan te schaffen ? Hij hoort daar niets over. Volgens het bestuur is dat niet veranderd.
- **Hans Wijkhuizen:** is het goed opgelost met de zonnepanelen die niet meer functioneerden ? Ja, volgens Edgar is dat goed opgelost
- **Hans Wijkhuizen:** er ontstaat een nieuwe woonwijk vlakbij de club n.l. het Hoefkwartier. Worden daar al leden geworven ? Nee, het is nog te vroeg daarvoor.
- **Rudolph Meijer:** geeft een compliment aan Arie van Bommel omdat hij er op zaterdag 18 november voor heeft gezorgd dat, in goed overleg met alle teams, velden geruimd konden worden. Ook geeft Rudolph aan dat de kleedkamer capaciteit soms te krap is. Damion zegt dat er dan toch geïmproviseerd zal moeten worden. Verder wil Rudolph graag meer plateaus voor bekera hebben. Damion kijkt ernaar.
- **Danny Broodkoorn:** heeft signaleerd dat er ratten rondlopen op het terrein. Ja, dat klopt, schijnt momenteel vaker voor te komen in Amersfoort. Laten wij er daarom goed op letten dat we geen afval naast de containers achterlaten.

- **Henk v.d. Kamp:** wat levert het verzamelen en inleveren van lege flesjes en blikjes op ? Volgens Edgar was dit het afgelopen seizoen ca. 700 euro. Verder vraagt Henk wat de huur van de rolcontainer voor papier kost. Dat heeft Edgar even niet paraat.
- **Jos Berendse:** vraagt of het een idee is om een zeecontainer te plaatsen. Die kan dienen om materialen veilig in op te bergen zodat de BSO er niet bij kan.
- **Bert Verwoerd:** vindt dat we op moeten passen met de verhuur van 't Onderin op de zaterdag. We zijn wel een voetbalclub en er moet genoeg ruimte blijven voor het voetbalgebeuren. Is het een idee om bouwcontainers aan te schaffen ? Dat biedt extra ruimte voor kleedkamers en ook voor een wedstrijdbespreking.

10. Sluiting

Om 21.30 uur sluit Damion de vergadering en biedt hij alle aanwezigen een gratis drankje aan.